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Dotyczy: dzlatania oczyszczaini raekdw w gminie Bobrowniki

Poni^eJ przedstawiam kilka wpi^wz medl6w spoteczno^ciowych ktdre zamiesci i m'ieszkaricy V^ojkowlc
D

Taka wygl^da potoczek
Bobrownicki bo dzlaianiu rad^

Jaki wojt taka rada u ogolnle
gmina.najwiekszy tmciciel w
region ie

Zgioszenia do wiosiu nie
pomogiy iadne donosy. jednp
wieika mafia!

zisiaj poszedtem na spacer przy rzeczce Javw^ik™ 1 mnieS; kidr
zastal. W zesziym roku chwalitem si? jak tecin e vllyczy^cWem [ ijzy
swojej dziaice koryto z gnoju, piany i syfu. W itym roku ZNOv hj WAfy
Sl^ POCHWAL^ bo z g6ry rzeid czyli z#bobr|^iki Gmina Eklttrowni
led syf, piana, kawaiki czegoi Przeszediem' si? kawatek w d6| i jest
jeszcze gorzej. A w g6rf poszediem do mo^i; 1 za mostem cwll Juz z
Rogoinik led, led czamo... Czyzby #oczyszjzajniarogofnik ?fNie w
alejuz razzrzudii cafy zbiomik thjmacz^c si?j^ri^. DROGA f|ani
Mafgorzata Bednarek W6jt Gminy BobrowAikii, wolatbym aby pd
ledaiy kaczld do nas a nie gn6j. To nie przystdi b|b Atrakcyjn
Wojlojwice zmieni^ sif w#^mierdz^cewojkowice a tego chybP nikl ni0
dice. Nasz burmistrz Tomasz Szczerba dokjada vfeelkich _ „
tak nie byto. Pytanie czy to za mak) ̂  popfjostu nie ma pojto?I

Dr^a Pani M^gorzata Bednarek, nie wiern dokiadnie co tojl^, ale
leci od was do nas, nie na odwrdt. Obietnicje z zesztego roku byiy w
zesziym roku, a wtym moie lepiej podziatadpsprawdzid swdte
podwdrko? Na moje przychodzg samy i ceni? sobi? ich wizw, nie
chciaibym aby miode z tegorocznego mioki padly bo napi^jsie tego
czegol CO tarn led. Na zdj^dach widad efeldy piana, butelki|[plarr y
jakby z ben:^y? No i gndj ktdrego rok teijriu jui nie byto. Jesli to
oczyszczalnia a zalew,.moze czas posprzqtad? Na brynicy iai3

nie

om

mo2e nie przeszkadza jak buteiki i opony rnijajq |W slalomie.
przeszkadLza. Je^li to nie zaiew a oczyszczaini^; to po co nam
kanalizacja jak wszyscy mogliby solidamie ccji dbpuidd? Be^p'e tanig
bo ekologicznie ju2 nie jest!

t/lnie to

2)

3)

Proszp 0 nastppujqce Infbrmacje :

1) Czy oczyszczalnia jest sprawna czy tei ma aktualniejakq^awarlp?
a. Jeiell jest awarja to od kiedy I na czym polega?

Czy to prawda, ̂e awaria powoduje iz do rzekl Jaworznik przedostaj

Jakle dzlatania podj^ta Ijmina czy moze spdtka Aqua Plus aby sprawq rozyirfqzad?
a. Proszp o peiny wykaz dziatart wraz z datami ich podjpda.

Na kiedy planowane jest usuniqcle tej awarii?4)

Z powaianlem,

^am Nocuh

* Wyciqg ze Statutu Gminy Boti

„(...) § 36.3. Interpelacje dotyozq spraw gminnej wspdinoty o zasadniczym ch'arjakterze.
4. Interpelacja powlnna zawlerad krdtkie przedstawienle stanu faktycznego, t^^qcjego jej prze
wynikajqce zeri pytania. (...)"
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